

# 6D4N 大阪 / 奈良 / 京都 +日本环球影城

OSAKA / NARA / KYOTO + USJ







## **SCHEDULE**

D1 DEPARTURE 7 OSAKA

ARRIVAL OSAKA A NARA
(MOB/L/-)

- ✓ Nara Deer Park
- ☑ Nigatsu-do
- ✓ Nara Palace Site Park

D3 OSAKA 🗐 KYOTO 🗐 OSAKA

- ☑ Fushimi Inari Shrine
- ✓ Arashiyama Bamboo Forest
- ☑ Japanese Tea Ceremony
- ☑ Shinsaibashi
- ☑ Dotonbori

D4 OSAKA

(B/-/-)

☑ Universal Studios Japan USJ (By Train)

D5 OSAKA

(B/L/-

- ☑ Kuromon Market
- ☑ Osaka Castle (Photo Stop)
- ☑ Duty Free Shop
- ☑ Rinku Premium Outlets

D6

#### OSAKA 🛪 DEPARTURE

(B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch

#### Special Cuisine:

- ★ Unagi Meshi Set
- ★ Osaka Special Set
- ★ Japanese Set Meal

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### **NARA**

- Nara Deer Park The park is home to towering trees, ancient historical sites, flowers, mountains, and rocks. Herds of deer, totaling over 1,200, are scattered throughout the mountains, forests, and temple ponds, symbolizing Nara's tourism.
- Nara Palace Site Historical Park A state-run park built on the World Cultural Heritage Site "Heijo Palace Ruins". This was once a prosperous place as the capital of Japan after the capital was moved to Heijo-kyō in 710 AD. Heijo-kyō was built in the style of "Chang'an City", the capital of the Tang Dynasty, with a total area of about 2,500 hectares. It is said that 100,000 people lived in this impressive metropolis at the time. At that time, "Heijo Palace" was the core facility of Heijo-kyō, the residence of the emperor, the office of government, and the venue for various celebrations.

#### **KYOTO**

◆ **Fushimi Inari Shrine** - is the most important of several thousands of shrines dedicated to Inari. famous for its thousands (over 10,000) of closely-spaced orange torii gates that wind over the hills of Inariyama beyond the entrance to the shrine. Inari was seen as the patron of business, and merchants and manufacturers have traditionally worshipped Inari.

#### **OSAKA**

- ◆ Kuromon Market The traditional market in Osaka's Namba district has long and narrow passages lined with vendors selling fresh fish and agricultural products. Visitors to the market can carefully select products while following the cries of fishmongers.
- ◆ Osaka Castle It is a symbol of Osaka, encompassing thirteen buildings that have been designated as Important Cultural Properties by the Japanese government.



#### HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS):

✓ Hotel Baygulls or similar class

x 4 Nights







精简行程

### <mark>第一天</mark> 启程 র 大阪

## 第二天

#### 抵达大阪 🖨 奈良 🖨 大阪

(机上用餐/午/-

- ☑奈良神鹿公园
- ☑二月堂
- ☑平城宫遗址历史公园

### 第三天

#### 大阪 🖨 京都 🖨 大阪

(早/午/-

- ☑伏见稲荷神社
- ☑岚山竹林
- ☑茶道体验
- ☑心斋桥
- ☑道顿堀

#### 第四天

#### 大阪

(早/-/-

☑ 日本环球影城 (乘搭火车)

#### 第五天

## 大阪

(早/午/-

- ☑黑门市场
- ☑大阪城堡(外观)
- ☑免税店
- ☑临空城Outlet

#### 第六天

#### 大阪 🛪 回程

(早/机上用餐)



✓ 4早餐/3午餐

#### 风味餐:

★ 鳗鱼定食

★ 大阪名物定食

★ 日式定食

. . .

#### 观光景点:

## 奈良

- ◆ 奈良神鹿公园 公园内巨树丛立,还有历史悠久的古迹、花草、山林及岩石等,有驯鹿成群,共有1200多只,散布于山间、林下或寺庙的池群,是奈良观光的象征。
- ◆ 平城宫遗址历史公园 由世界文化遗产「平城宫遗迹」整备而成的国营公园。这里曾经是西元710年迁都平城京后作为日本首都而繁荣兴盛的地方。平城京仿照唐朝首都「长安城」而建,总面积约2500公顷。据说当时有十万民众居住在这座规模傲人的大都市中。当时的「平城宫」为平城京的核心设施,是天皇的居所和官府办公及举办各种庆典活动的场所。

## 京都

◆ 伏见稻荷神社 - 伏见稻荷大社每年都有大量的香客前来神社祭 拜求取 农作丰收,生意兴隆,交通安全。另外起源于江户时代 的习俗,前来此地许愿的人们往往会捐款在神社境内竖立一座 鸟居来表达对神明的敬意,使其神社的范围内竖有数量惊人的 大小鸟居,而以「千本鸟居」之名闻名日本全国乃至于海外。

## 大阪

- ◆ 黑门市场 大阪难波区的传统市场,狭长的通道两边排满了售卖新鲜渔获与农产品的摊贩。逛市场的游客可以随着鱼贩的叫卖声,精心挑选产品。泡菜的强烈气味以及丰富的海产、肉类与农产品,随时都在刺激您的感官。
- ◆ 大阪城堡 是大阪的象征,包含了十三处被日本政府立为重要文化遗产的建筑。



酒店住宿(4晚): ✓贝加露斯酒店或同级

x 4 晚



**免责声明**:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行.会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

## **General Information**

## ·日本 JAPAN·

\*\*\*\*



货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* Credit card are used widely in Japan * 致电信用卡在日本都能通行	
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.30 100 日元 = 马币 3.30  *Subject to currency of the day**以当天厅季为准**	拨号代码 Dial Code	Japan : +81 日本 : +81	
电压 Voltage	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pi 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pi	
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 lug not more than 20 kg and a hand carry bag n than 7 kg.  每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李以及托运行李不超过20公斤。	not more
气候 Weather	Spring 春季       Summer ?         3月 – 5月       6月 – 8月         Mar to May       Jun to Aug         20℃ - 6℃       28℃ - 19℃	9, S	Autumn 秋季  □ 月 − 11月  □ 12月 − 2月  □ Sep to Nov □ Dec to Feb □ 13° - 3° □ *Subject to weather of the day* *以当天	
飞机型号 Aircraft Type	A330	A330		
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	加费: Fee:	
	GD Partner:			

